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MUNICIPIUL FOCSANI

PROCES VERBAL, din 27 mai 2013

Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr.1 bis, are loc sedinta
extraordinara a Consiliului Local al Municipiului Focsani.
D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide sedinta extraordinara din 27.05.2013, sedinta
convocata prin dispozitia d-nului Primar nr.1027/24.05.2013, constatand ca in sala sunt prezenti un numar de 18 consilieri locali
din totalul de 21 de consilieri, absenteaza d-nii consilieri Gheorghita Berbece, Dragos-Puiu Horhocea si Aurel Bacu.
Este intrunit cvorumul necesar pentru ca sedinta sa fie legal constituita, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin. (1) din Legea
nr. 215/2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.
D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, informeaza ca in sala este prezent d-nul Prefect Catalin-Kanty
Popescu, din partea Institutiei Prefectului Vrancea.

La sedinta participa:

? d-nul Decebal Bacinschi – Primar al municipiului Focsani;
? d-na Natasa Nemes – Director executiv, Directia economica;
? d-na Micsunica Baciu – Director executiv Directia resurse umane;
? d-na Luminita Mogda – Serviciu urbanism;
? d-na Eugenia Dragusanu – Inspector Compartiment Proiecte;
? d-nul Dan-Liviu Pogorevici – Director Administratie publica locala;
? d-nul Marian Mihu – Inspector Compartiment informatica, imagine;
? d-na Cristina Dascalescu – Sef serviciu administratie publica locala, agricultura, cadastru;
? d-na Carmen Pascaru – Consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului local;
? d-na Cristina Costin – Sef serviciu investitii, fond locativ;

La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-mediei locale.

Presedinte de sedinta dl.Tudorel-Daniel Trofin prezinta proiectul ordinii de zi care cuprinde 1 punct:

1. proiect de hotarare privind aprobarea depunerii proiectului si aprobarea Acordului de parteneriat dintre Unitatea Administrativ
Teritoriala Municipiul Focsani, Unitatea administrativ Teritoriala Judetul Vrancea si Unitatea Administrativ Teritoriala Comuna
Vinatori pentru intocmirea, depunerea si implementarea proiectului „Amenajarea ariei naturale de interes local Crang Petresti si
imbunatatirea infrastructurii de acces”

Nu sunt discutii si se supune la vot ordinea de zi si se adopta cu 18 de voturi “pentru”.

Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea depunerii proiectului si aprobarea Acordului de
parteneriat dintre Unitatea Administrativ Teritoriala Municipiul Focsani, Unitatea administrativ Teritoriala Judetul Vrancea si
Unitatea Administrativ Teritoriala Comuna Vinatori pentru intocmirea, depunerea si implementarea proiectului „Amenajarea ariei
naturale de interes local Crang Petresti si imbunatatirea infrastructurii de acces”.

D-nul consilier Neculai Tanase: „pot sa va spun ca salut acest proiect care se face, mai ales ca are legatura si cu Focsani-ul.
Cred ca as fi salutat orice proiect care s-ar fi derulat in legatura cu Crangul Petresti.
La ora aceasta, Crangul Petresti este suta la suta in proprietatea Consiliului Judetean Vrancea si de aceea, responsabilitatea ii
revine in exclusivitate pentru a se face ceva in Crangul Petresti.
Cand s-a luat Crangul Petresti de la Focsani si s-a dat la Consiliul Judetean Vrancea, se anunta cu surle si trambite, ca se va
face un Centru de afaceri, un Centru de agrement. Bineinteles ca distanta este foarte mare de la o pista de biciclete, la ceea ce
s-a anuntat, dar este totusi bine ca se face si acest lucru.
De la Centru de afaceri, la o pista din aceasta, este o diferenta mare.
Vreau sa stiu si as vrea sa-l intreb pe d-nul Primar, daca mai sunt si alte proiecte in derulare in legatura cu Crangul Petresti
care, pentru focsaneni, a fost intotdeauna in vecinatatea Focsani-ului si a fost o oaza de verdeata. Si in acelasi timp as vrea sa
va reamintesc ca in 2010, d-na arhitect Daniela Olaru, anunta in Monitorul de Vrancea ca, pentru a accesa fonduri, pentru
realizarea Centrului de afaceri, a salii de sport si a bazinului de inot, din cadrul Complexului Caprioara, dar si pentru
transformarea Crangului in Parc de agrement, este necesar ca administratia judeteana, sa fie proprietarul acelui teren.
A devenit proprietar, si ce s-a intamplat ?, nici macar locuri de gratar langa Centru de afaceri. Dar este bine ca facem aceasta
pista de biciclete”.

D-nul consilier Bogdan-Emilian Matisan: „mai bine nu interveneati d-nule consilier Tanase, pentru ca iarasi dovediti ca vreti sa
dezinformati opinia publica.
Atunci cand spuneti dvs. se anunta cu surle si trambite, ca, Consiliul Judetean doreste sa reabiliteze acea zona, daca va
aduceti bine aminte, si nu va inseala memoria, Consiliul Judetean la vremea aceia, cu Primaria municipiului Focsani si cu
terenurile aferente de acolo, au depus un proiect, la onor guvern PDL, din vremea respectiva, dar nu i s-a aprobat. Asa ca, nu
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cred ca avea rost interventia dvs. aici si acum.
Acum cand depunem din nou un proiect, iarasi sunteti impotriva lui sau sunteti extrem de ironic asupra faptului ca acolo se va
face in sfarsit ceva.
Dar sa nu uitam ca 8 ani de zile ne-am tot, ma rog Consiliul Judetean, s-a tot straduit sa reabiliteze zona aceea pentru
focsaneni pana la urma si de fiecare data am avut talpi, ca sa ma exprim mai putin academic din partea guvernului din perioada
respectiva”.

D-nul consilier Radu Nitu: „si eu doresc sa salut acest proiect si sa fiu de acord si sa aprobam.
De asemenea nu-l inteleg pe d-nul consilier Tanase. Dansul a venit cu ceva scris, banuiesc ca ia dat cineva si salut ca este de
acord cu acest proiect, totusi, a trecut 8 ani de zile d-nule consilier Tanase. Ati fost un pic si pe la Bucuresti, v-ati plimbat si pe
la Ministerul Dezvoltarii, ne spuneati cum v-ati intalnit dvs. cu vreo 2-3 deputati si cu d-na ministru, dar nu-mi aduc aminte ca in
8 ani de zile ca ati adus ceva pentru Focsani sau pentru judetul Vrancea.
Totusi, va apreciez sinceritatea ca sunteti de acord cu acest proiect”.

D-nul consilier Neculai Tanase: „doresc sa fac doar o scurta apreciere.
Observ ca in continuare, tot mortii sunt de vina”.

D-nul Primar Decebal Bacinschi: „deci, noi practic aprobam astazi imputernicirea mea ca Primar, sa semnez un act de
parteneriat, in conditiile in care Primaria municipiului Focsani nu contribuie cu nici un ban la realizarea acestei investitii.
Prea multe despre acest proiect nu va pot spune, datorita faptului ca nu este comandata proiectarea, dar in linii mari stiu ca se
doreste sa se refaca drumurile, trotuarele, pista asta de biciclete.
Nu stiu, acum o sa vedem, o s-o facem si pe stanga si pe dreapta, oricum vom interveni.
In acest proiect, cred ca va fi un inceput pentru ce dorim sa facem in parc, vorba d-nului consilier Nitu, si eu apreciez buna
intentie a dvs. si cred ca suntem toti de acord cu acest proiect”.

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 18
voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 138.

Presedinte de sedinta dl. Tudorel-Daniel Trofin: constata ca au fost epuizate punctele de pe ordinea de zi, considera lucrarile
incheiate si multumeste tuturor pentru participare. Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.
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